

المحترم،

إشارة رقم: 04/16-DB/CFO/08-04/16 التاريخ: 08/04/2024 السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة بورصة قطر

## Subject: Dukhan Bank Board of Directors meeting to discuss and approve Q1 2024 financial statements

With reference to the above subject, please be informed that the Board of Directors meeting of Dukhan Bank (QE Ticker: DUBK) will be held on Monday, 22 April 2024, to discuss and approve the consolidated financial statements of the Bank for the three-month period ended 31 March 2024.

Please also note that we will conduct the earnings call for the investors of the Bank, to discuss the financial and operational performance for Q1 2024, on Wednesday, 24 April 2024 at 2:00 pm Doha Time.

Your Sincerely,

## الموضوع: اجتماع مجلس إدارة بنك دخان للمناقشة والموافقة على القوائم المالية للربع الأول من العام 2024

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نود إحاطتكم علماً بأنه سيتم عقد اجتماع مجلس إدارة بنك دخان (رمز بورصة قطر: DUBK) يوم الاثنين الموافق 22 ابريل 2024، وذلك لمناقشة النتائج المالية الموحدة للبنك لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024.

كما يرجى العلم بأننا نعتزم عقد مؤتمر أرباح المستثمرين الهاتفي لمناقشة الأداء المالي للربع الأول من عام 2024، وذلك يوم الاربعاء الموافق 24 ابريل 2024 المساعة 2:00 ظهراً بتوقيت الدوحة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

أسامة أبو بكر الرئيس التنفيذي للشوؤن المالية بنك دخان

نسخة: - هيئة قطر للأسواق المالية.





## QNB FS Conference Call Invitation

QNB Financial Services and Dukhan Bank (DUBK) are pleased to invite you to participate in DUBK' Q1 2024 Financial Results Conference Call.

DUBK Speakers: Ahmed Ishaque Hashem Acting Group Chief Executive Officer

Osama Abu Baker Group Chief Financial Officer

**Riaz Khan** Head of Reporting & Budgeting and IR

QNB FS Chairperson: Shahan Keushgerian Senior Research Analyst

 Date:
 Wednesday, 24th April 2024

 Time:
 14:00 Doha, 12:00 UK, 07:00 NY

Dial-In #s

 Qatar Toll-Free:
 00 800 101 734

 UK & International:
 +44 203 481 4247

 USA Dial-in:
 +1 646 307 1963

Please join the event conference 5-10 minutes prior to the start time. You will be asked to provide the confirmation code, speaker name or the title of your

conference.

<u>Passcode</u>: 2768482

**Contact**: For further details about the call, please contact QNB Financial Services desk

at research@qnbfs.com.qa